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مدیرکل آموزش و پرورش فارس

 خبر داد؛

تحصیل بیش از یکصد 
و 39 هزار دانش آموز در 
مدارس غیردولتی فارس

دادگستری فارس:  

با عوامل تهیه کلیپ اسکیت بازان 
برخورد می شود

رئیس سازمان برنامه و بودجه:
قانون رتبه بندی معلمان نباید به عنوان

ترمیم حقوق دیده شود
درموردپرداختیبازنشستگانهرچهقانونحکمکند،انجاممیشود

لنکرانی، وزیر اسبق بهداشت:

 در شبکه تامین دارو با جنایت و فساد
روبرو هستیم

معاون وزارت علوم: 

آمار داوطلبان علوم ریاضی 
و فنی به کمتر از ۱۰ درصد رسیده؛ 

نگران کننده است

رئیس سازمان نظام پزشکی کشور:

سهم ۷۰ درصدی مردم در پرداخت
هزینه های سلامت

رئیس سازمان نظام پزشکی کشور با بیان اینکه رشد قیمت ها در 
حوزه سلامت، چندین برابر تورم معمول است، در عین حال بر لزوم 
حذف رابطه مالی میان پزشک و بیمار تأکید کرد و گفت: زمانیکه 
نیز  در بحث تعرفه فریاد می زنیم که قیمت های خدمات پزشکی را 
واقعی لحاظ کنید، برای دفاع از حقوق مردم است و همچنین برای این 

است که اعتماد بین مردم و جامعه پزشکی تخریب نشود.
دکتر محمد رییس زاده در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت تورم در 
حوزه سلامت و هزینه های بخش خصوصی درمان گفت: ما در حوزه 
بالای ۲۰۰ درصد  به ۱۴۰۰  تجهیزات پزشکی در سال ۱۴۰۱ نسبت 
رشد داشتیم، در تجهیزات مصرفی بالای ۱۳۷ درصد رشد داشتیم و 
این ها  میانگین  داشتیم.  رشد  بالای ۵۷ درصد  پرسنلی  هزینه های  در 
تقریباً سه برابر عدد تورمی اعلامی بانک مرکزی است. یک دستگاه 
تصویربرداری که ۴۰۰ میلیون تومان بوده، اکنون سه میلیارد تومان 
است. بسیاری از این تجهیزات وارداتی هستند و ارز ترجیحی برایشان 
کیت های  زمینه  در  است.  کرده  دشوار  را  وضعیت  و  شده  حذف 
آزمایشگاهی یا تولید دارو و ... نیز همینطور بوده است. رشد قیمت ها 
از طرفی هم در  برابر تورم معمول است.  در حوزه سلامت، چندین 
بحث تعرفه های پزشکی برخلاف قانون، نه قیمت واقعی لحاظ می شود 
قانون رعایت می شود. از یک طرف  نه زمان اعلام تعرفه ها طبق  و 
افزایش  طرفی  از  و  است  جامعه  نرم  برابر  چندین  قیمت ها  افزایش 
این موضوع  و  تعیین کرده  قانون  است که  از حدی  تعرفه ها کمتر 

مشکلات جامعه پزشکی و حوزه سلامت را مضاعف کرده است.
چالش تعرفه های غیرواقعی

رییس زاده با تأکید بر لزوم حذف رابطه مالی میان بیمار و پزشک، 
واقعی  قیمت های  که  می زنیم  فریاد  تعرفه  بحث  در  زمانیکه  افزود: 
را لحاظ کنید، برای دفاع از حقوق مردم است و همچنین برای این 
است که اعتماد بین مردم و جامعه پزشکی تخریب نشود؛ بنابراین ما 
اولین مطالبه گر اصلاح روابط مالی بین پزشک و بیمار هستیم؛ زیرا 
مردم  ذهن  در  است.  مردم  اعتماد  پزشکی  جامعه  سرمایه  مهمترین 
جامعه پزشکی قداستی دارد. در مطالعات جامعه شناسی باز هم جامعه 
پزشکی جزو یکی از سه قشر مرجع و مورد اعتماد مردم است. در 
مجموع در هر صنفی ممکن است تخلفاتی وجود داشته باشد، اما مردم 
می دانند که بالای ۹۵ درصد همکاران ما  دارند با همین وضع موجود 

در مراکز دولتی و خصوصی به مردم خدمت ارائه می دهند.
ارائه سالانه بیش از ۹۰۰ میلیون نفر خدمت در کشور 

کشور  در  خدمت  نفر  میلیون   ۹۰۰ بالای  سالانه  اینکه  بیان  با  وی 
ارائه می شود، گفت: حجم تخلفات در مقابل این میزان ارائه خدمت، 
می شود.  برجسته سازی  دلیلی  هر  به  اما  است،  صفر  آماری  نظر  از 
با حجم  مقایسه  در  اما  دارد،  وجود  هم  اشکالات  و  اعتراضات  البته 
هنوز  دلیل  همین  به  و  است  صفر  آن  عدد  آماری  نظر  از  خدمات 
این  است و حفظ  مردم  احترام  مورد  اقشار  پزشکی جزو  هم جامعه 
سرمایه برایمان بسیار اهمیت دارد. چیزی که به این سرمایه آسیب 
می زند، روابط مالی بین مردم و حوزه سلامت است. ما به عنوان جامعه 
پزشکی و نظام پزشکی اولین مطالبه گر اصلاح این رفتارها و روابط  
مالی هستیم. ما از همه بیشتر آسیب می بینیم و از همه بیشتر دل مان 

می خواهد این مشکلات رفع شود.
واقعی  تعرفه ها  پیگیری می کنیم که  اگر تلاش و  رییس زاده گفت: 
بهتر  را  تعهدات شان  بیمه گر  سازمان های  که  معناست  این  به  شود، 
انجام دهند تا به مردم فشاری وارد نشود. از طرفی هم رفتار همکاران 
ما اصلاح خواهد شد. ریشه رفع همه اینها در رعایت قانون است و 
قانون هم مشخص کرده که سازمان های بیمه گر باید نقش خودشان 
از  قبل  و  کنند  لحاظ  مصارف  و  منابع  و  واقعی  قیمت  اساس  بر  را 
را  بودجه  تا  اعلام کنند  را  تعرفه  بودجه  قانون  از  قبل  و  سال  پایان 
اینکه  نه  ببینند.  بیمه گر  سازمان های  برای  تعرفه  افزایش  با  متناسب 
منابع سازمان های بیمه گر در قانون بودجه مصوب شود و از مجلس 
هم بیرون بیاید و بعد بخواهیم متناسب با بودجه، تعرفه ها را به صورت 
دستوری لحاظ کنیم. این سیکل معیوبی است که هر سال اتفاق می افتد 

و ضررش هم متوجه مردم و هم متوجه جامعه پزشکی است.
آدرس غلط دادن در تعرفه گذاری

وی با بیان اینکه مردم و جامعه پزشکی باید در کنار هم باشند، گفت: 
روابط  تا  کنند  ایفا  خوب  را  تعهدات شان  باید  بیمه گر  سازمان های 
در  نشود.  ظلم  هیچ یک  به  و  نخورد  هم  به  پزشکی  جامعه  و  مردم 
این زمینه مقداری با بی مسئولیتی و آدرس غلط دادن مواجهیم که در 
برخی رسانه ها هم این موضوع وجود دارد؛ یعنی به جای اینکه رابطه 
را حفظ کنند، به اشتباه مردم و جامعه پزشکی را رودرروی هم قرار 
می دهند و آن کسی که وظیفه دارد، قسِر درمی رود. این موضوع باید 

اصلاح شود.
سهم ۷۰ درصدی مردم در پرداخت هزینه های درمانی

وی با بیان اینکه در حال حاضر ۷۰ درصد هزینه های درمانی را مردم 
می پردازند و ۳۰ درصد را بیمه ها تقبل می کنند، گفت: در حالی که 
در قانون برعکس است و باید ۷۰ درصد هزینه تحت پوشش بیمه ای 

باشد و پرداخت از جیب مردم هم ۳۰ درصد باشد.
شهدای  شدن  محسوب  خدمت  شهید  بحث  درباره  ادامه  در  وی 
بنیاد شهید در این زمینه داشتیم  با  مدافع سلامت، گفت: جلساتی را 
این  پیگیری  برای  هم  نماینده ای  شود.  تکلیف  تعیین  پرونده ها  تا 
تعیین  در  است.  شده  انجام  کارشان  خیلی ها  دادیم.  قرار  پرونده ها 
مصداق ها مقداری اختلاف نظر وجود دارد. بسیاری از همکاران ما در 
جریان خدمت به مردم جان شان را از دست دادند. تعیین مصداق ها در 
جاهایی که اختلاف نظر وجود دارد، کار دشواری است، اما بنیاد شهید، 

نظام پزشکی و وزارت بهداشت به طور جدی پیگیرند.

رئیس سازمان نظام پزشکی کشور:

ضرورت حذف رابطه مالی میان پزشک و بیمار

همراه با تحلیل خبر
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شوخی منوچهر آذری
با سنش در روز 

تولدش
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رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور گفت: حمله سایبری به زیرساخت 
هسته ای حتماً خطر نشت هسته ای را به دنبال دارد که می تواند هم برای 
کسانی که در تأسیسات کار می کنند و هم برای جمعیت شهری و محیط 

خطرناک است.
سردار غلامرضا جلالی با بیان اینکه صنایع شیمیایی و هسته ای با وجود 
در  گفت:  می شوند،  محسوب  پرخطر  صنایع  جزو  فراوان،  مزیت های 
فرآیند پرخطر، ایمنی شرط اول است این درحالیست که در برخی موارد 

شاهدیم حداقل ایمنی نیز رعایت نمی شود.
 به گزارش ایسنا، سردار غلامرضا جلالی در روز دوم ششمین همایش 
ملی پدافند شیمیایی با بیان اینکه راهبرد رژیم صهیونیستی و آمریکا علیه 
فناوری  علیه  ترکیبی  یعنی جنگ  است،  ترکیبی  ما یک جنگ  کشور 
زیرساختی سایبری در حوزه صنایعی که خدمت ارائه می کنند که طییعتا 
به  سایبری  حمله  داد:  توضیح  آنهاست،  از  یکی  هم  شیمیایی  صنایع 
زیرساخت هسته ای حتماً خطر نشت هسته ای را به دنبال دارد که می تواند 
هم برای کسانی که در تأسیسات کار می کنند و هم برای جمعیت شهری 
و محیط خطرناک است. این درحالیست که وقتی به حوزه هسته ای ما 
با ویروس اکستاکسنت، حمله سایبری می شود، دشمن با وقاحت به این 

اقدام خود افتخار می کند.
سایبری- ترکیبی  جنگ  بعد  در  گفت  می توان  امروز  گفت:  جلالی    
شیمیایی، زیرساخت های شیمیایی که با سامانه های کنترل صنعتی سایبری 
کنترل و مدیریت می شوند می تواند مورد حمله سایبری با خطر انتشار گاز 

شیمیایی واقع شود.
 وی با بیان اینکه آنهایی که در اتاق های شیشه ای نشسته اند و دارند این 
تبعات  که  بدانند  می کنند  طراحی  ملت ها  علیه  را  تهدیدات  و  حملات 
با توسعه  افزود:  بدهد،  نیز رخ  برای آنها  اتفاق ممکن است روزی  این 
جنگ سایبری به زیرساخت های پرخطر که به عنوان خط قرمز امنیتی و 
منطقه ممنوعه شناخته می شود، طبیعا ممکن است خداوند نیز بلای چنین 

تهدیداتی را بر سر آنان نازل کند.
 رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور تصریح کرد: اگر نگاه، نگاه بشر 
دوستانه است، حمله سایبری به حوزه های هسته ای و شیمیایی که می تواند 
مخاطرات نشت هسته ای و شیمیایی را به دنبال داشته باشد ممنوع است 

که کنوانسیون ها نیز باید آن را ممنوعیت آن را پیگیری و دنبال کنند.
صنعت  خوب  توسعه  شاهد  کشور  در  خوشبختانه  داد:  توضیح  جلالی 
پیشران  و  قوت  نقطه  یک  عنوان  به  که  بوده ایم  پتروشیمی  و  شیمیایی 
اقتصادی در کشور مطرح است. این درحالیست که این توسعه در برخی 

موارد ایمن و متوازن نبوده است.
 وی با بیان اینکه صنایع شیمیایی و هسته ای با وجود مزیت های فراوان، 
ایمنی  جزو صنایع پرخطر محسوب می شود، گفت: در فرآیند پرخطر، 
شرط اول است. این درحالیست که در برخی موارد شاهدیم حداقل ایمنی 

نیز رعایت نمی شود.
 رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور با بیان اینکه منظور از ملاحظات 
ایمنی زیرساختی، پاسخگویی از طریق فرآیند صنعتی و فنی انجام شده 
متاسفانه در  افزود:  نرسد،  انسان و تجهیزات آسیبی  به محیط،  است که 

برخی موارد شاهد آن هستیم که این موارد رعایت نمی شود.
دیگری  لایه  غیرعامل،  پدافند  الزامات  رعایت  اینکه  بیان  با  جلالی    
برای  تأمین رفاه و سلامتی  امنیت است که هدف آن  ایمنی و  از  پس 

مردم و محیط و همچنین تداوم کارکرد برای حوزه های زیرساختی است، 
بهم  شیمیایی،  و  هسته ای  حوزه  مخاطرات  از  بسیاری  کرد:  خاطرنشان 
شبیه است. این درحالیست که برخلاف حوزه هسته ای که از یک نظام و 
ساختار ایمنی سفت و سخت زیر نظر بالاترین مسئول اجرایی هرکشور 

برخوردار است، در حوزه شیمیایی چنین ساختاری وجود ندارد.
 رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور با بیان اینکه ما در حوزه شیمیایی 
هم نیازمند یک نظام ایمنی شیمیایی واحد داریم، تصریح کرد: اگر قرار 
است ما زیرساخت های صنعت شیمیایی را توسعه بدهیم حتماً باید کشور 

به یک نظام ایمنی و استاندارهای واحد در حوزه شیمیایی برسد.
  جلالی با بیان اینکه در یکسال گذشته تلاش بسیاری برای ایجاد یک 
شیمیایی  زیرساخت  مصون سازی  رویکرد،  دو  با  تخصصی  و  فنی  نظام 
و رویکرد عملیاتی برای پاسخ و کنترل پیامدهای ناشی از تهدیدات و 
حوادث شیمیایی انجام شده است، توضیح داد: با استفاده از ظرفیت های 
علمی و تخصصی کشور، یک نظام آماده شد که در کمیته دائمی پدافند 
غیرعامل بررسی و به تصویب رسید که به همه دستگاه های اجرایی کشور 

نیز ابلاغ شد.
 وی با بیان اینکه امروز که ما دارای یک نظام در حوزه پدافند شیمیایی 
هستیم، کاهش مخاطرات و آسیب پذیری ها و کنترل و کاهش ریسک و 
مخاطرات ترکیبی شیمیایی مدنظر قرار گرفته که بتوانیم با یک رویکرد 
می کنیم،  دنبال  را  شیمیایی  زیرساخت های  مصون سازی  مهندسی،  فنی 
افزود: در نظام فنی مهندسی کشور از یک نظام زیرساخت های جاری و 
فاقد پتانسیل خطر کشور و دیگری نظام زیرساخت های دارای پتانسیل 
خطر برخورداریم. این در حالیست که باید به این نکته توجه داشت که 
ملاحظات پدافند غیرعامل باید نه به عنوان پیوست بلکه در ذات طرح های 
در  پرخطر  توسعه  شاهد یک  این صورت  غیر  در  شود.  گرفته  نظر  در 

زیرساخت ها خواهیم بود.
  جلالی با بیان اینکه واقعیت این است که زیرساخت های پرخطر شیمیایی 
به علت توسعه ناهمگون شهرها در حریم شهرها واقع شده اند، متذکر شد: 
ساماندهی و خروج مراکز پرخطر، در حوزه شهری با تأکید بر اولویت 
صنایع شیمیایی را در برنامه هایمان دنبال می کنیم. از نمایندگان مجلس 
نیز می خواهیم که موضوع ساماندهی مراکز پرخطر شهری را در اولویت 
قرار دهند تا به قانون تبدیل و تسهیلگر خروج این مراکز که ناخواسته در 

حریم شهرها قرار گرفته اند، شوند.
برای  نظام  این  در  اینکه  بیان  با  کشور  غیرعامل  پدافند  سازمان  رئیس 
نیز تکالیفی پیش بینی شده است، تصریح کرد: در  احمر  جمعیت هلال 
این نظام برای تمام استان های دارای صنایع شیمیایی ما گردان های پدافند 
برای  می بینند.  آموزش  هم  و  شده  تجهیز  هم  که  شده  پیش بینی  نوین 
آتش نشانی شهرهای بزرگ بالای ۲۰۰ هزار نفر، به عنوان مسئول پاسخ 
برای رفع آلودگی شیمیایی، تجهیزات پیش بینی شده و واحدهای  اولیه 

پدافند نوین را در این ۵۲ آتش نشانی سازماندهی کردیم.
 وی گفت: هدف گذاری سازمان پدافند غیرعامل کشور در سال جاری 
این است که هم در همه زیرساخت های شیمیایی استان ها، شهرهای بالای 
شود.  اجرایی  و  پیاده سازی  عملیاتی  نظام  این  جمعیت،  نفر  هزار   ۲۰۰
با استانداری ها و شهرداری ها، موافقت نامه های عملیاتی به  در این زمینه 
نظر گرفته  اعتباراتی که مجلس در  از  استفاده  با  اجرایی  صورت کاملًا 

است، پیش بینی کرده ایم.
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